
 

 

 
 

 

PROCES-VERBAL 

al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei Mehadica 
 

        Încheiat astăzi 21.09.2021, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului local al comunei 

Mehadica. 

         Şedinţa a fost legal constituită, din totalul de 9 consilieri locali în funcţie, fiind prezenţi 

toți 9. 

       Şedinţa a fost convocată de primarul comunei Mehadica, în conformitate cu prevederile 

art. 133 alin. (2) lit. a) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ. 

Ordinea de zi propusă este următoarea : 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi; 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare a Consiliului 

local al comunei Mehadica; 

Prezintă: secretarul general al comunei Mehadica; 

3. Proiect de hotărâre privind achiziţionarea unor servicii de asistenţă si reprezentare juridică 

cu Cabinete de avocat precum şi  achiziţionarea serviciilor unui executor judecătoresc. 
 Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acțiune privind serviciile sociale 

acordate în cadrul Compartimentului de asistență socială. 

 Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

5. Cerere nr.2612/15.08.2021 a domnului Fetescu Mihai Petru, Mehadica nr.162. 
6. Întrebări, interpelări, petiţii şi informarea consilierilor; 

      Se dă citire ordinii de zi a şedinţei de astăzi iar înainte de a se supune la vot domnul primar 

dorește suplimentarea acesteia cu încă două proiecte de hotărâre și anume: 

- Proiect de hotărâre privind  rectificarea bugetului local al comunei Mehadica pe anul 

2021; 

- Proiect de hotărâre privind modificarea indicatorilor tehnico-economici aferenti 

lucrarilor la obiectivul de investitie: “MODERNIZARE DRUMURI VICINALE, ÎN 

COMUNA MEHADICA, JUDEȚUL CARAȘ-SEVERIN”privind asigurarea finantarii de 

la bugetul local a categoriilor de cheltuieli care nu se finanteaza de la bugetul de stat 

prin PNDL. 

Se supune la vot ordinea de zi împreună cu cele două proiecte suplimentate  și se aprobă cu 

unanimitate de voturi. 

      Se prezintă procesul verbal al şedinţei anerioare, şi nefiind obiecţiuni , se aprobă cu 

unanimitate de voturi. 

    Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi .  

Se  prezinta proiectul de hotărâre.  

Dnul Baderca Iancu – care este motivul angajării unui avocat? 

Dnul primar- pentru recuperarea prejudiciilor constatate de Curtea de Conturi de pe vremea 

fostului Primar Cîtană Iosif precum si de la SC Group Nova Construct, cei care s-au ocupat 

de construirea CIT-ului. 
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Dnul Baderca Iancu- avocatulul sa fie angajat pentru fiecare litigiu în parte, sa fie platit 

pentru fiecare dosar ; să nu fie plătit lunar pe perioada nedeterminată. 

În ceea ce privește executarea creanțelor , aceasta să fie întreprinsă în urma unei sentințe 

judecătorești. 

    Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. Se supune la vot proiectul de hotărâre. Proiectul de hotărâre 

se adoptă cu unanimitate de  voturi. 

Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi. Se prezintă proiectul de hotărâre. 

Nu sunt inscrieri la cuvânt. Se supune la vot proiectul de hotărâre. Se aprobă cu unanimitate 

de voturi. 

Se trece la punctele suplimentate pe ordinea de zi. 

- Rectificarea bugetului local 

Dnul primar – prin adresa AJFP Caraș-Severin nr.CSG_STZ_2126/17.09.2021 privind 

repartizarea influențelor rezultate ca urmare a rectificării sumelor defalcate din taxa pe valoarea 

adăugată pentru echilibrarea bugetelor locale am fost anunțași ca am primit suma de 28 mii lei; 

în curând se va da drumul la un Program de investiții Anghel Saligny, si as dori , cu acordul 

dumneavoastră să începem noi investiții. Vom vedea unde vom putea folosi acesti bani pe care 

i-am primit. 

Dnul Baderca Iancu- as dori să ni se prezinte un raport financiar detaliat. 

Dnul primar – voi anunța compartimentul contabilitate. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre. Se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Se trece la cel de-al doilea punct suplimentat si anume modificarea indicatorilor tehnico-

economici aferenti lucrarilor la obiectivul de investitie: “MODERNIZARE DRUMURI 

VICINALE, ÎN COMUNA MEHADICA, JUDEȚUL CARAȘ-SEVERIN”privind asigurarea 

finantarii de la bugetul local a categoriilor de cheltuieli care nu se finanteaza de la bugetul de 

stat prin PNDL. 

Dnul primar - Ministerului Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației a dat 

posibilitatea suplimentării cu sume de la bugetul de stat, pentru beneficiarii PNDL etapa a II-a, 

în vederea finalizării obiectivelor de investiții pentru care sumele alocate nu sunt suficiente, 

confor OUG 93/2021; în urma unor probleme apărute la proiectul Drumuri vicinale, este nevoie 

de suplimentare de la bugetul de stat pentru refacerea acestor lucrări. 

Nu sunt înscrieri la cuvânt.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre. Se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Se trece la punctul Diverse  

Se prezintă cererea dnului Fetescu Petru nr. 162 prin care își arată intenția de a închiria o 

parte din domeniul public , mai exact în fata magazinului sau pentru a-și extinde terasa. 

Dnii consilieri sunt de acord. 

Se prezinta cererea dnului Moruz Ilie care își arată intenția de a închiria clădirea unde  a 

funcționat creșa, pentru a organiza un depozit de mobilă. 

Dnii consilieri dezbat subiectul si sunt de acord să închirieze clădirea, care se va face prin 

licitație publică, conform prevederilor legale, iar licitația să înceapă de la suma de 1000 

lei/lună. 

Ia cuvântul dnul Baderca Iancu – ce s-a întâmplat cu șinele? Dnul Șef de Post a spus că nu 

s-a depus nicio sesizare pe această temă. 



Dnul primar – am discutat cu dnul Șandru Petru (inculpat) ca sa ajungem la o intelegere pe 

cale amiabilă. Nu a fost depusă nicio reclamație până în acest moment. 

Dnii consilieri – vrem să se facă demersurile care se impun pentru recuperarea acelor șine. 

Să fie depusă reclamație la poliție, dacă pe cale amiabilă nu se poate rezolva. 

Dnul primar – voi depuse reclamație la poliție. 

Dnul primar – la Căminul cultural este nevoie de anumite reparații. 

Dnii consilieri – cine este responsabil de Cămin să facă un referat în ceea ce privește 

reparațiile necesare să vedem de câți bani este nevoie. 

Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 

Dnul primar a luat la cunoștință cele discutate în cadrul ședinței. 

 

 

Se declară şedinţa închisă. 

21 septembrie 2021 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                   SECRETAR GENERAL AL COMUNEI 

VĂDRARIU ION                                                         FANDEL-DRĂGHICI VALENTINA 


